



馬來西亞興安會館總會
THE FEDERATION OF HENG ANN ASSOCIATION MALAYSIA
544-A, 1ST FLR, BATU COMPLEX, BATU 3, JALAN IPOH, 51200 KUALA LUMPUR.
TEL: 03-6257 1518 TEL/FAX: 03-6257 1519 E-mail: hengannmalaysia@gmail.com

谨致： 各属会主席/会长、总务/秘书长

事项：兴总 2022 年度大学贷学金即日起开始接受申请通告

谨此通知，本总会 2022 年度大学贷学金即日起开始接受申请，截止日期为 2022 年 7 月 31 日。

兹电邮一份贷学金申请表格及一份中英文申请准则供应用，谨请自行下载打印予申请者。

申请者必须符合有关申请准则，表格中所有资料必须详细填写清楚。各属会主席或会长须于申请表格中之(E)项，写上贵会的审查意见，并签署盖章，以证实一切资料确实无误。

根据申请准则，申请者家长或监护人，为申请者之当然担保人，同时申请者须另请 1 位当地属会之理事或永久会员为担保人。

填妥之申请表格须于截止日期之前寄來本总会秘书处，以便审查，逾期恕不受理。

专此函达，谢谢。

**马来西亚兴安会馆总会
大学贷学金基金委员会**

主任：拿督斯里吴金华
秘书：拿督吴健平律师

同启



2022 年 6 月 15 日

马来西亚兴安会馆总会
THE FEDERATION OF HENG ANN ASSOCIATION MALAYSIA
大学贷学金申请表 UNIVERSITY SCHOLARSHIP LOAN APPLICATION FORM

| (A) 申请人 APPLICANT | | | | |
|--------------------------|----------------|------------------------|----------|------------------|
| 姓名 Name (as per NRIC) | (中/C) (英/E) | 性别 Sex | | 照片 Photograph |
| 身份证 NRIC No. | (新/New) | (旧/Old) | | |
| 出生日期 Date of Birth | | 出生地 Place of Birth | | |
| 国籍 Nationality | | 宗教 Religion | | |
| 种族 Race | | 是否有申请其他机构或团体贷学金: 有 / 否 | | |
| 地址 Address | | | | |
| 电话 Telephone No. | (住家/H) | 传真 Fax No. | | |
| 手机 Handphone No. | | | 邮址 Email | |
| 签署 Signature | | | 日期 .Date | |

| (B) 选修科系 DETAILS OF COURSE APPLIED FOR | | | |
|---|----------|-------------------------|--------------------|
| 选修科系 Course | | | |
| 大专学府名称 Name of College/University | | | |
| 大专学府地址 Address of College/University | | | |
| 选修时间 Duration | 学年/Years | 学费总数 Total Tuition Fees | |
| 入学日期 Commencing Date | | | 毕业考试日期 Ending Date |

| (C) 申请人家长兼担保人 APPLICANT'S PARENT/SURETY 1 | | | |
|---|---|------------------------------|--|
| 父亲姓名 Father's Name as per NRIC | (中/C) (英/E) | 身份证 NRIC No. | |
| 出生日期 Date of Birth | | 在会馆中身份 Status in Association | |
| 每月收入 Monthly Income | 所得税呈报表 Certified I/Tax Form J (2020/2021) | | |
| 地址 Address | | | |
| 电话 Telephone No. | (住家/H) | 手机 H/P No. | |
| 雇主名称及地址 Employer's Name & Address | | | |
| 电话 Telephone No. | (公司/O) | 邮址 Email | |
| 母亲姓名 Mother's Name as per NRIC | (中/C) (英/E) | 身份证 NRIC No. | |
| 出生日期 Date of Birth | | 在会馆中身份 Status in Association | |
| 每月收入 Monthly Income | 所得税呈报表 Certified I/Tax Form J (2020/2021) | | |
| 地址 Address | | | |
| 电话 Telephone No. | (住家/H) | 手机 H/P No. | |
| 雇主名称及地址 Employer's Name & Address | | | |
| 电话 Telephone No. | (公司/O) | 邮址 Email | |

| (C) 申请人家长兼担保人 APPLICANT'S PARENT/SURETY 1 (续 Cont'd) | | | | | |
|---|---------------|--------------------|-----------|------------------|-----------------------------|
| 家庭成员 (就读者) Family Members (Studying) | | | | | |
| 序 No. | 中英文姓名 Name | 关系 Relationship | 年龄 Age | 班级 Class | 是否获贷学金 Under Scholarship |
| 1 | | | | | |
| 2 | | | | | |
| 3 | | | | | |
| 4 | | | | | |
| 5 | | | | | |
| 6 | | | | | |
| 家庭成员 (就业者) Family Members (Working) | | | | | |
| 序 No. | 中英文姓名 Name | 关系 Relationship | 年龄 Age | 职业 Occupation | 每月收入 Monthly Income |
| 1 | | | | | |
| 2 | | | | | |
| 3 | | | | | |
| 4 | | | | | |
| 5 | | | | | |
| 6 | | | | | |
| 签署 Signature | | | | 日期 Date | |

| (D) 申请人之担保人 2 APPLICANT'S SURETY 2 | | | | | |
|---|----------------|---------------|---|--|--|
| 姓名 Name as per NRIC | (中/C) (英/E) | 性别 Sex | | | |
| 出生日期 Date of Birth | | 职业 Occupation | | | |
| 与申请人关系 Relationship with Applicant | | | 在会馆中身份 Status in Association | | |
| 月收入 Monthly Income | | | 所得税呈报表 Certified I/Tax Form J (2020/2021) | | |
| 曾为担保人 Stand as Surety before (是/否 Yes/No) | | | 次数 No. of Times | | |
| 所担保之借贷生状况 Status of Student guaranteed (已毕业/尚就读 Graduated/Still Studying) | | | | | |
| 地址 Address | | | | | |
| 电话 Telephone No. | (住家/H) | 手机 H/P No. | | | |
| 雇主名称及地址 Employer's Name & Address | | | | | |
| 电话 Telephone No. | (公司/O) | 邮址 Email. | | | |
| 签署 Signature | | | 日期 Date | | |

(E) 推荐会馆 RECOMMENDING ASSOCIATION

名称

电话

Name

Telephone No.

兹呈上学生_____申请兴总大学贷学金各有关文件，
并证实一切资料无误。

We hereby submit _____ application for the University Scholarship Loan
of FHAAM and wish to certify that all information given in the documents are true and correct.

本会审查意见_____

Comments by recommending Association _____

日期 Date: _____

会馆主席/会长签署盖章
Signature of Chairman and Seal

(F) 兴总大学贷学金审查委员会意见

COMMENTS OF UNIVERSITY SCHOLARSHIP LOAN SCRUTINIZING SUB-COMMITTEES

大学贷学金
审查委员会主任
Chairman of University
Scholarship Loan
Scrutinizing Sub-Committees

批准 Approved / 不批准 Rejected RM _____

备注 Remarks _____

签署 Signature:

日期 Date:

总会长兼大学贷学基金
委员会主任
President/Chairman of
University Scholarship Loan
Fund Sub-Committees

批准 Approved / 不批准 Rejected RM _____

备注 Remarks _____

签署 Signature:

日期 Date:

马来西亚兴安会馆总会

THE FEDERATION OF HENG ANN ASSOCIATION MALAYSIA

544A 1st Floor Batu Complex, Batu 3 Jalan Ipoh, 51200 KUALA LUMPUR
Tel: 03-62571518 Fax: 03-62571519 Email: hengannmalaysia@gmail.com

大学贷学金申请准则

1. 申请者资格

- 1.1 申请者必须是马来西亚公民。
- 1.2 家境清贫，品学兼优。
- 1.3 已获准进入本科大学、专业或技职大专学院，申请者须拥有本科大学、专业或技职大专学院录取之证明文件或正在就读者。

2. 申请手续

- 2.1 申请者须填妥申请表 3 份，而表格中之各项须填写清楚，确定无误，并附上 3 张最近 2 寸半身照片。
- 2.2 申请者须呈交被证实正确 (Certified True Copy) 的下列各证件副本，每样 3 张：
 - a) 身份证 (双面) 及出生证。
 - b) 独中高三统考成绩单或高级教育文凭成绩单。
 - c) 受批准进入大学或大专学院录取之证件。
 - d) 申请者家长或监护人过去 2 年所得税呈报表 Form BE 及 Form EA。
- 2.3 申请者应于本总会登报通告截止日期之前，将上述 2.1 及 2.2 之文件交予各属会主席或会长签署盖章，然后寄交本总会审查委员会审查。

3. 担保人

- 3.1 申请者家长或监护人，为申请者之当然担保人；同时申请者须请 1 位担当地属会之理事或永久会员为担保人。
- 3.2 除家长或监护外，另 1 位担保人须具有中等或以上的经济能力背景，年龄在 70 岁以下。
- 3.3 至亲者如兄弟姐妹等等，不可成为担保人。
- 3.4 担保人须呈交过去 2 年所得税呈报表 Form BE 及 Form EA。
- 3.5 申请表经担保人签署及当地属会主席或会长签署及盖章后，方为有效。
- 3.6 一位担保人，最多只能替 3 位申请者担保。
- 3.7 担保人保证受贷生履行合约中所订之各项条规而依期偿还贷款。若受贷生违约，则担保人须负起法律上之责任，代其履行责任。
- 3.8 万一担保人不幸去世，则其继承人须代其履行责任。

4. 截止日期

- 4.1 2022 年 7 月 31 日

5. 其他

- 5.1 已被录取之申请者，如获得其他机构的贷学金，必须偿还已拨出的贷款，不得有误，否则本总会将采取法律行动对付之。
- 5.2 住址若有更换，必须即刻通知本基金委员会。

马来西亚兴安会馆总会

大学贷学金基金委员会 谨启

2022 年 6 月 15 日



RULES & REGULATIONS FOR APPLICATION OF UNIVERSITY SCHOLARSHIP LOAN

1. Qualification for University Scholarship Loan

- 1.1 The applicant must be a Malaysian citizen.
- 1.2 He/She must be from a poor family, of good character and have obtained good results in studies.
- 1.3 He/She must have obtained proper acceptance to be admitted to a University or a Technical Institute or Vocational college equivalent to University level. For this purpose, the applicant shall produce documents to prove that he/she has been accepted for admission to study or is already studying in a similar University or a Technical Institute.

2. Procedure for Application

- 2.1 The applicant must complete three (3) copies of application forms and submit them together with a passport size photograph each. The application form must be correctly filled.
- 2.2 The applicant must submit three (3) **Certified True Copies** of each of the following:
 - a) Identity Card and Birth Certificate.
 - b) Results of Malaysia Chinese Secondary Schools Unified Examination or Higher School Certificate Examination.
 - c) Testimonial from University or Technical Institute or Vocational College confirming that the applicant has been enrolled.
 - d) Income Tax Form BE and Form EA of Parents or Guardian for the past two (2) years.
- 2.3 The applicant shall submit the documents mentioned in the above clauses 2.1 and 2.2 before the period notified by the Federation in the local newspaper to the Chairman of the relevant affiliated Member Association for signature and seal, thereafter submit to the Scrutinizing Committee of The Federation.

3. Guarantors

- 3.1 The parent or guardian of the applicant can be appointed as one of the guarantors. The applicant can request another one person from either the committee members or life members of the Affiliated Member Association concerned to act as guarantors of the applicant.
- 3.2 One other guarantor except the parent or guardian of the applicant shall not be over 70 years old and must be of sound financial position.
- 3.3 Next of kin such as brother and sister shall not be the guarantors of the applicant.
- 3.4 The guarantors must submit Income Tax Form BE and Form EA for the past two (2) years.
- 3.5 The application form will only be valid after being signed by the guarantors and sealed and signed by the Chairman of the Affiliated Member Association concerned.
- 3.6 A guarantor can only stand as surety for not more than three (3) applicants.
- 3.7 The guarantors shall ensure the due repayment of the loan by the Recipient according to those stipulated in the Agreement. Should the Recipient be in breach of the Agreement, the guarantors shall repay the full amount due by the Recipient to the Fund.
- 3.8 Should the guarantor dies, his liability shall nevertheless be binding on the guarantor's successors in title or Estate.

4. Closing Date of Application

- 4.1 31st July 2022

5. Others

- 5.1 The selected applicant if having obtained other scholarship loan shall immediately repay the loan disbursed without delay, failing which, legal action will be taken against the applicant.
- 5.2 To notify the Fund Committee of any change of address.

